
Zápis z členské schůze základní kynologické organizace Zásmuky ze dne 

30.11.2019 

 

Přítomni : viz. prezenční listina 

Členská schůze byla zahájena v 10. hod. předsedkyní ZKO Michaelou Černou. Zapisovatelkou byla 

navržena a členskou schůzí schválena Dagmar Čechráková. 

 

1. Předsedkyně po přivítání přítomných předala slovo výcvikáři Pavlu Drahošovi: 

- Letos se konala 2x školka (jaro, podzim), které se zúčastnilo celkem 24 psů 

- Na podzim se konal výcvikový seminář zaměřený na skokovou gymnastiku 

- 21.12. se bude konat seminář o genetice psů 

- Na jaře 2020 je nutné objednat zkoušky 

- V září budeme organizovat výstavu a bonitaci německých ovčáků 

- Na příští rok se plánuje výcvikový seminář s Martinem Matouškem 

- Příští rok je nutné obnovit vyštěkávací stůl 

 

2. Pokladník Kateřina Štěpařová 

- Příjmy za r. 2019 (včetně dotace ve výši 30.000,-Kč od Města Zásmuky) činily 130.175,-Kč 

- Výdaje činily 205.000,-Kč (traktůrek, koupelna, WC) 

- Příští rok budeme opět žádat o dotaci 

- Předsedkyně doplnila, že v únoru, když žádala o dotaci, byla upozorněna, že jde o 

majetek města, které by mohlo zakoupit materiál – je třeba pozvat starostku, aby viděla 

areál 

 

3. Předsedkyně Michaela Černá 

- Je členem revizní komise Krajské organizace Středočeského kraje ČKS 

- Sjezd ČKS se koná 7.12.2019, každý delegát hlasuje sám za sebe 

- 8.12.2019 se bude konat školení Kladečů stop, za naší organizaci se zúčastní Michaela 

Černá, Kateřina Štěpařová a Kateřina Zadinová 

- Příští rok se budou 2x konat prolongace figurantů (termíny budou známé počátkem 

roku). Plánuje se seminář pro začínající figuranty (nejdřív bude provedena výzva, zda 

bude zájem)  

- V letošním roce probíhaly závody v Krajské lize, kterých bylo 52. Kdo se zúčastní  

2 závodů, které si nechá zapsat, bude zařazen do vyhodnocení 

- V letošním roce se podařilo rekonstruovat koupelnu, v období březen – listopad poteče 

voda. Na zimu se z důvodu možného zamrznutí voda vypíná. 

- Podařilo se prodat starý traktůrek a koupit nový – při té příležitosti poděkovala Pavlu 

Kotrbovi, který zajistil prodej starého i koupi nového traktůrku, o traktůrek se stará a 

servisuje ho 

- Sdělila, že dotace už byla vyúčtovaná městu. Byly za ní zakoupeny kalhoty na obrany, 

sanita a pohonné hmoty  

- Ze školek se žádný nový člen nerekrutoval. Za nového člena navrhuje od 1.1.2020 

přijmout Veroniku Podneckou, která se po většinu roku 2019 aktivně účastnila a 

angažovala na činnosti ZKO – členská schůze jednomyslně schválila Veroniku Podneckou 

za člena ZKO 



- Na příští rok se opět plánuje na jaro a podzim školka 

- V září budeme pořádat výstavu a bonitaci německých ovčáků (ČKS ještě nedal rozpis) 

- Je třeba oslovit figuranty na výše uvedenou akci 

 

David Pohořelý doplnil, že je třeba koupit váhu, pokud se bude v naší ZKO pořádat výstava 

každoročně – členskou schůzí byl nákup váhy jednomyslně schválen. 

Peter Anděl se dotazoval, proč i my nepořádáme závody 

Pavel Drahoš mu odpověděl, že závody jsou náročné na zajištění, je třeba sehnat rozhodčího, 

figuranta, sponzory. Kromě toho jsou už zavedené a známé ZKO, které je pořádají pravidelně a mají 

již vybudované jméno. 

Dále uvedl, že na ČKS se již řešilo, že je málo rozhodčích, protože je to časově náročné. 

 

Na závěr schůze padl návrh na opětovné pořádání silvestrovského pochodu dne 28.12.2019. 

 

Členská schůze byla předsedkyní ZKO ukončena v 11.30 hod., zápis byl hlasitě přečten a členskou 

schůzí schválen. 

 

Zapsala: Dagmar Čechráková 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 Michaela Černá David Pohořelý 

 

 ……………………………………………………. ……………………………………………………. 

 

 


